
 

 

 
 
 
 
 
 
Nr. 146/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 
 Încheiat azi, 23 septembrie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 19 membri, reprezentanții 
satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni și Vaszi 
Etelka - sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Tischler Ferenc. 

Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prevederile HG nr. 394/2020 privind 
declararea stării de alertă și măsurile care se aplică pe durata acesteia pentru prevenirea și 
combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului Sfântu 
Gheorghe, nr. 1123/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii Municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al 
Municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „Bună ziua. Facem prima 
dată prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 „Înainte de a vota Ordinea de zi aș dori să întreb dacă cineva are de adăugat ceva la 
Diverse?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Da, dl. președinte. Vă rog să 
supuneți votului, să se includă la diverse proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Municipiului Sfântu Gheorghe cu Agenția pentru Dezvoltare Regională Centru pentru 
realizarea documentației tehnico-economice aferente investiției ”Reducerea emisiilor de 
CO2 în Municipiul Sfântu Gheorghe prin intervenții integrate în domeniul mobilității 
urbane”. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „Bine, mulțumesc. Se 
înscrie cineva la Diverse? Dacă nu, vă rog să votați despre introducerea proiectului de 
hotărâre D1.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord cu introducerea 

punctului D1 pe Ordinea de zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da.” 



 

 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): „Da, sunt de 

acord.” 
Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  
Se aprobă cu 19 voturi introducerea punctului D1 pe Ordinea de zi. 

 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Mulțumesc 
frumos. Acum să votăm Ordinea de zi.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r.): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord cu prezenta Ordine 

de zi.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m): „Da.” 
Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord cu Ordinea de zi.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.”  

 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Mulțumesc, am 
aprobat Ordinea de zi.” 
 Se votează cu 19 voturi pentru Ordinea de zi. 
 „Înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 
problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 
înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Are 
cineva interes, vă rog să semnalați? Dacă nu sunt, începem cu proiectul de hotărâre nr. 1.” 
 PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„Reamenajarea, restaurarea imobilului educaţional situat pe str. Gábor Áron nr. 18 din 
Municipiul Sfântu Gheorghe” și a cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Sztakics Éva-
Judit, viceprimar. 



 

 

 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Am ajuns la etapa 
precontractuală, la proiectul Reamenajarea, restaurarea imobilului educaţional situat pe str. 
Gábor Áron nr. 18, axa prioritară 10, a Programului Operațional Regional. Valoarea 
acestui proiect este de 13.971.503,04 de lei, iar contribuția proprie este la 2%, adică 
279.430,07 lei. Sperăm să se încheie acest contract cât de repede și să primim banii 
investiți în acest imobil educațional.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r/lb.m): „Bine, mulțumesc. 
Are cineva întrebări la acest proiect de hotărâre? Dacă nu aveți întrebări, vă rog să votăm 
proiectul de hotărâre nr. 1.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da, sunt de acord.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord cu proiectul de 

hotărâre nr. 1.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): „Da, sunt de 

acord.” 
Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „Da, de acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 278/2020. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „Bine, mulțumesc. 
Urmează punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii 
Municipiului Sfântu Gheorghe cu Agenția pentru Dezvoltare Regională Centru pentru 
realizarea documentației tehnico-economice aferente investiției ”Reducerea emisiilor de 
CO2 în Municipiul Sfântu Gheorghe prin intervenții integrate în domeniul mobilității 
urbane”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Pentru pregătirea 
portofoliului de proiecte în domenii strategice considerate prioritare pentru perioada de 
programare 2021-2027, destinat finanțării prin Programul Operațional Asistență Tehnică 
2014-2020 (POAT) Municipiul Sfântu Gheorghe a depus la Agenția pentru Dezvoltare 
Regională Centru, Alba Iulia, fișa de proiect cu titlul ”Reducerea emisiilor de CO2 în 
Municipiul Sfântu Gheorghe prin intervenții integrate în domeniul mobilității urbane”. Prin 
acesta prevedem obținerea unei finanțări în cuantum de 1.700.000 lei pentru pregătirea 
documentațiilor tehnice aferente viitoarelor cereri de finanțare, ce vor fi depuse în cadrul 
apelurilor prin Programul Operațional Regional 2021-2027. Contribuția proprie se ridică la 
34.693,88 lei, TVA inclus, 2% din valoarea totală eligibilă a proiectului. Fișa de proiect a 



 

 

fost selectat pentru a primi finanțare și pentru acest lucru trebuie încheiat un acord de 
parteneriat cu Agenția pentru Dezvoltare Regională Centru. Acesta este subiectul 
proiectului de hotărâre.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r/lb.m): „Mulțumim 
prezentarea. Are cineva întrebare? Dacă nu sunt, vă rog să votați.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: (lb.m/lb. r): „Da.” 
Domnul consilier BÁLINT IOSIF: (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Da, de acord.” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „Da, sunt de acord cu proiectul D1.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „Da.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m/lb.r): „Da.” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m/lb.r): ”Da.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA: (lb.r.): „De acord.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m): „Da.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ: (lb.m/lb.r): „Da.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF: (lb.m/lb.r): „Sunt de acord.” 

 Se votează cu 19 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 279/2020. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r/lb.m): „Mulțumesc. Nu s-a 
înscris nimeni la diverse, deci încheiem ședința de azi. Vă mulțumesc pentru prezență.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 21 octombrie 2020. 
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